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Lions Clubs International, MD 101-Sverige 
Verkställande Utskottet 

 
 

Protokoll nr 6  
 

från möte i Örebro 20oktober 2001 
 
Närvarande: Alf Bakken, Bengt Kristiansson, Kjell Jonsson, Charles 
Rossheim samt Ulf Järnstad (RS) Finn Bangsgaard var förhindrad att 
närvara. 

 
 § 56. Öppnande  
 
                                Alf Bakken öppnade mötet och hälsade välkommen. 
   
 
 § 57. Fastställande av ärendelistan och val av protokollförare
  

Ärendelistan fastställdes. Uppdrogs åt RS Ulf Järnstad att skriva 
protokollet. 
 

  
 § 58 Brev från en av våra revisorer. 
                                  

Lars-Åke Södergren hade inkommet med en skrivelse till VU 
med förslag till behandling i GR.  
VU beslöt att Lars-Åke Södergren bjuds in till en särskild punkt i 
ärendelistan vid nästa VU möte. Denna punkt behandlas den 10 
november klockan 11.30. 
Beslöts att RS skickar ut Lars-Åke Södergren skrivelse till Gr 
med ett brev som författas av GRO och RS.  

  
 
 § 59.  Fakturan för foldern ” Allt kommer fram” 
 
 Enligt uppgift hade 2 000 stycken foldrar skickats ut  

till klubbarna efter det att GR den 4/10 beslutat stoppa 
distributionen.  
Resterande ca 40 000 foldrar finns hos tryckeriet.   
Fakturan på tryckningen är utställd på och sänd till 
Länsförsäkringar.  
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Justeras:________/_____/_____/_____/   
Länsförsäkringar har skickat fakturan till MD kontoret. Då 
förfallodagen snart infaller och för att hålla Länsförsäkringar 
skadeslös beslutar VU att betala fakturan i avvaktan på GR 
beslut om foldrarna. 
 

                                
 § 60  Ekonomi 
   

RS redovisade det ekonomiska utfallet för perioden juli-
september 2001. Då det nyligen skickats ut fakturor på 
avgifterna kommer det vid nästa möte att bli en något mer 
rättvisande bild av det ekonomiska läget.   
Beslöts att Hans-Åke Lindelöw skall skicka månatliga rapporter 
till RS. 

  
 § 61 Kontoret      
   

RS redovisade ett erbjudande om ny lokal för MD kontoret i det 
så kallade ”frivillighuset” i Sundbyberg. VU ställde sig positiv till 
förslaget om en bra ekonomisk lösning för Lions kan erhållas. 
RS informerar personalen samt jobbar vidare mot en bra lösning 
av frågan.   
 
  

 §62 Avslut 
   
  Alf Bakken tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
________________________________ 
Vid protokollet  Ulf Järnstad 
 
 

Justeras:_________________ /______________________/_________________________ 
                     Alf Bakken                   Bengt Kristiansson             Kjell Jonsson                       
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